
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 148

Vil ministeren oplyse, hvilke optagelsesformer universiteterne benytter i Dan-

mark andet end kvote 1, herunder hvor mange studerende der optages med

hver optagelsesform, og hvorledes frafald fordeler sig på de forskellige opta-

gelsesformer inkl. kvote 1?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini

formand
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